

GR-möte den 12/10-23

Anna meddelar att DK-nytt är lite försenat.

G-gården undrar över postboxarna. De kommer i november. Är det andra än Postnord som kommer att använda boxarna? Svar: Vi vet inte, har nog ej fått sådan info.

H-gården tycker att fasaderna mot norr ser tråkiga ut. Svar: En fasadvätt ska testas på en gård (G). Om det fungerar så beställs det till alla (där det behövs?) nästa år. Vill man tvätta taken över kökstrappan så kan man hämta långskaftad borste hos Tina.

I-gården undrar vad som hänt med cykelställsprojektet? Svar: Cykelställsgruppen lades på is i samband med planering av ev framtida fasadingrepp. Dessutom flyttade gruppmedlemmarna härifrån men Anna tar reda på om gruppen fortfarande finns. Frågan är inte enkel - hänger ihop med mycket. Finns förslag?

Ang HSB/Riksbyggen. HSB hade tidigare ingen förvaltare men nu har vi låtit Riksbyggen ta över helhetsgreppet.

J-gården berättar om strålkastare längs förrådsstråket - de var trasiga en kväll men fungerade sen plötsligt igen nästa dag...Om sådant händer ska vi göra felanmälan!

Hur går diskussionen ang kameror på parkeringarna? Svar: Strängt regelverk kring detta och det oavhängigt om det är fejkkameror eller ej. Måste komma in en motion om detta för styrelsen vill ej fatta eget beslut i denna fråga. Vi har ett nej från en stämma för länge sen. Vill vi så får vi gärna göra en enkät själva!

Kan man koppla gårdens belysning till rörelsedetektor? Tina svarar: Vill alla? Hur stor kostnad? Personen som önskar detta får göra en skrivelse.

Några vill bygga eget cykelrum - skicka skrivelse till styrelsen!

K-gården vill bygga en skateramp. Svar: Skicka skrivelse till styrelsen! Vi diskuterar lite - det finns en ramp på 4H och en i Nobelparken på Brunnsög. Ont om plats på Djingis. Vid önskemål - hör av er till kommunen.

M-gården undrar om man kan schemalägga GR-mötena lite noggrannare. Svar: Mötena kommer att läggas ut i kalendern på hemsidan. Aktuella möten i den närmaste framtiden är den 9/11 (andra torsdagen i månaden).

N-gården ang rensning av cyklar i cykelställen: Kanske föreningen t ex vartannat år kunde samordna alla gårdars bortförsel/försäljning av icke önskvärda cyklar? Vi diskuterar lite, verkar inte finnas behov av detta? De flesta gårdar verkar ha fixat det själva.

Tina kollar upp felaktig lagning av en dörr.

O-gården vill veta om träden på gården är de boendes ansvar? Svar: Ja, om det inte är problematiskt eller farligt.

Mer folk behövs till soppkvällarna!! Skriv till gården! djingis.soppkök - kommer i DK-nytt.

Gå med i facebookgruppen: Djinigs Khans Soppkök.

Q-gården undrar över "fönsterprojektet". Svar: Är fönstret immigt så sätts man upp på en väntelista. Är däremot karmen förstörd så åtgärdas det. Besked kommer. Anna kollar upp.

S-gården har också frågor gällande fönstren. De undrar hur länge man ska vänta innan man får info om sånt som är "på vänt". Svar: Detta ska tas upp på nästa styrelsemöte.

Ang vaktmästare : inte helt klart vem som blir vår nya vaktmästare (det har varit flera olika) men när det är spikat får vi info!

Beskärning av växterna pågår fortfarande.

Anna ang fågelmatning: Viktigt att vi håller rent kring fågelmatarna så det inte samlas en massa frön mm på marken under. De kan dra till sig råttor och det vill vi ju inte ha... Tänk på vad vi matar med och hur!

Kanske talgbollar är det bästa? Kom ihåg att sopa upp! (Alla på mötet uppmanas att skriva om detta till sina gårdar!)

Tina: Påminn på gårdarna om att klippa fram era lampor (gårdsbelysningen) !

Mötet avslutas.